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ACTA NÚM. 12 
 
Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació: 
 
Assumpció Malgosa Morera 
Pep Amado Sanjuan 
Raúl Aragonés Ortiz 
Juan Antonio Baeza Labat 
Raúl Aragonés Ortíz 
Marta Bertrán Tarrés 
Mercè Díez Jiménez 
Juan Jesús Donaire Benito  
Carme Font Paz 
Paloma González Marcén 
Jordi Hernández Sánchez 
Virginia Luzón Fernández 
Iván Martínez Flores 
Vicente Martínez Perea 
Xavier Navarro Acebes 
Cristina Palet Ballús 
José Francisco Pérez Hernández  
Xavier Ramos Morilla 
Nerea Roher Armentia 
David Sánchez Solbes 
Rosa María Sebastián Pérez  
  
No assisteixen a la reunió Cristina Blasi Casagran, Jordi Carrabina Bordoll, Lidiane 
Nunes de Castro, Pilar Orero Clavero S’han excusat d’assistir-hi  Màrius Martínez Muñoz 
 
Hi assisteixen amb veu i sense vot Anabel Poveda Barbero, cap de l’Àrea de la Gestió 
a la Recerca, Xavier Vallvé Sanchez, cap de l’Oficina de Valorització i Patents, i Àngels 
Osuna Torres, cap de la Unitat de Gestió de Recursos. 
  
Hi actua com a secretari Pedro de Alcántara-García Briones, cap del Gabinet Jurídic. 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe de les vicerectores. 
3. Informar favorablement, si s’escau, la política d’accés obert i d’accés de bases de 

recerca de la UAB.  
4. Aprovació, si s’escau, del document de llicències creative commons recomanades 

a la Universitat Autònoma de Barcelona. 
5. Informe favorable, si s’escau, del reglament d’ús i accés a la biblioteca digital de la 

UAB.  
6. Aprovació, si s’escau, dels criteris de priorització de ajuts predoctorals FI2023. 
7. Informar favorablement la creació d’una nova estructura de recerca ‘Centre de 

recerca en Arts Escèniques’ (CRAE). 
8. Informar favorablement, si s’escau, d’adscripcions i desadscripcions 

d’investigadors/es a instituts i/o centres de recerca.  
9. Informar favorablement, si s’escau, de sol·licituds de reconeixement d’activitats de 

recerca.  
10. Aprovació, si s’escau, de la resolució de la convocatòria d’ajuts mobilitat ECIU. 

A les 9.30 h del dia 24 de novembre de 
2022, es reuneixen, en sessió ordinària, 
a la sala de juntes del Rectorat, sota la 
presidència de la vicerectora de 
Recerca, Assumpció Malgosa Morera, 
els membres de la Comissió de 
Recerca, Transferència i Innovació 
assenyalats al marge.  
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11. Aprovació, si s’escau, de la supressió d’estructures de recerca (LPS Servei d’Anàlisi 
de Fragilitat Cromosòmica). 

12. Presentació d’informes d’ajuts Proof of Concept. 
13. Assumptes de tràmit. 
14. Torn obert de paraules. 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
  
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda aprovar 
l’acta de la sessió del 20 d’octubre de 2022. 
 
 
2. Informe de les vicerectores 
 
La presidenta comença el seu informe (i) comentant la incorporació com a membres de 
la Comissió del doctor Juan Jesús Donaire Benito, degà de la Facultat de Ciències, en 
representació dels degans o deganes (abans estava vacant) i del doctor Raúl Aragonés 
Ortíz, representant del Comitè d'Empresa del Personal Docent i Investigador laboral, 
substitueix a Maria Gemma Rubí Casals. (ii) També comenta els canvis en les 
direccions dels Centres d’Estudis i de Recerca: el doctor David Urbano, CU del 
departament d’Empresa, ha passat a ser director del Centre d’Estudis i de Recerca en 
Emprenedoria i Innovació Social (CREIS); el doctor Miguel Ángel Sánchez Huete, 
professor agregat del departament de Dret Públic i de Ciències Historicojurídiques, ha 
passat a dirigir ‘Dones i Dret’;  i el Dr. Jordi Masso, el Centre d'Estudis per les 
Organitzacions i Decisions Econòmiques (CODE). (iii) En relació al estat de diferents 
convocatòries comença explicant les RAMON Y CAJAL indicant que aquest any ha 
hagut moltes places convocades (més de 600) i que la UAB ha obtingut 17 
incorporacions d’investigadors en dues fases. Respecte dels ajuts CONSOLIDACIÓN 
INVESTIGADORA comenta que el termini de presentació de sol·licituds finalitza avui. 
Comenta que és un ajut complex i de difícil gestió. Considera que les expectatives 
generades en termes d’estabilització de personal que no s’ha complert. Es va decidir 
amb la vicerectora de personal acadèmic que es poguessin presentar aquells 
investigadors que tenien un compromís d’estabilització que disposin certificat I3 o R3 
estranger ja que a Espanya no existeix R3. Respecte el programa INVESTIGO comenta 
que la UAB va veure rebutjada les sol·licituds d’ajuts de la segona convocatòria nacional. 
Al desembre està prevista un nova convocatòria catalana on no podran participar 
aquelles institucions que ja han resultat beneficiàries dels ajuts en la primera edició, no 
obstant, per altra banda, s’obre a empreses privades. Està prevista una dotació màxima 
de 45 ajuts per universitats, 10 ajuts per centres CERCA i 3 ajuts per empreses. 
Respecte del programa BEATRIZ GALINDO estem esperant la resolució del Ministeri 
respecte dels ajuts sol·licitats. Pel que fa a la convocatòria dels ajuts REQUALIFICACIÓ 
de la UAB i, concretament, la MARGARITA SALAS indica que resten per incorporar-se 
uns 23 investigador dels aproximadament 200 que han estat beneficiaris d’aquests ajuts. 
Així mateix indica que els investigadors han presentat una queixa perquè consideren 
que la Universitat no pot detreure dels diners que va obtenir del Ministeri l’import per 
abonar la quota patronal de la seguretat social. Aquesta possibilitat està prevista al RD 
289/2021.. Respecte dels grups de recerca reconeguts de la Generalitat (SGR) comenta 
que en l’actualitat els panels estan avaluant 1.277 de 1.592 peticions. Cada proposta ha 
passat per 3 avaluadors. Ara estan analitzant les  discrepàncies entre revisors. La 
Comissió de selecció te previst reunir-se al mes de desembre de 2022 amb la intenció 
de dictar resolució al llarg del mes de gener de 2023.  
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Comenta l’existència de la convocatòria de mitigació de canvi climàtic tant per 
desenvolupar recerca bàsica com aplicada dirigida a grups grans (15 investigadors a 
temps complert, 5 dels quals han de ser investigadors doctors). Es potencia els grups 
interdisciplinaris i interinstitucionals. Es faran dues convocatòries consecutives de 2 
anys cadascuna, amb un pressupost de 7 milions d’euros, a raó d’ajuts entre 30.000 i 
400.000 euros per ajut. Pel que fa a temes europeus comenta que hi ha una voluntat de 
repensar la manera com s’avalua l’activitat de recerca, p.e. tenint en compte l’impacte 
de la recerca en la societat. Al respecte, s’ha creat una coalició d’institucions (COARA) 
on participen totes les universitats públiques catalanes  per analitzar aquesta qüestió.   
 
Seguidament, la presidenta dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència 
i Emprenedoria, la qual informa (i) que la doctora Carme Nogués, antiga Adjunta a la 
vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria ha passat a ser la vicerectora 
d’organització i, a partir d’ara, es designarà el doctor Vicente Martínez, membre 
d’aquesta comissió, com Adjunt al vicerectorat d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria. (ii) Tal i com va informar en passades sessions de la comissió es va 
aconseguir un ajut de 150.000 euros de la Diputació de Barcelona per poder contractar, 
durant dos anys, a una persona que dinamitzi l’activitat de l’Associació HUB B30, això 
permetrà que la UAB segueixi donant-li suport, però des d’una posició més retirada. No 
obstant, es posarà a disposició un espai que ha quedat lliure a l’edifici Eureka perquè 
l’Associació tingui una oficina. (iii) El Consell Social, la UAB i el PRUAB van impulsar el 
projecte Residence Experience in sustainability, programa innovador de pràctiques per 
solucionar reptes d’empreses en l’àrea de medi ambient i sostenibilitat. La iniciativa ha 
donat l’oportunitat a tres estudiants del Màster Oficial Universitari en Sostenibilitat 
Ambiental, Econòmica i Social de la UAB, de fer pràctiques en tres empreses del Vallès: 
Pere Mata Social, Productos Bufalo i Flick Hockey. Les tres alumnes han gaudit d’una 
beca del Consell Social i han dut a terme les pràctiques en aquestes empreses, que 
tenien interès per exemple, en reduir el consum d’aigua en processos de fabricació, en 
fer un pla de sostenibilitat o optimitzar els residus generats. (iv) El HUB B30 ve portant 
a terme diferents Brunchs; l’últim que s’ha fet ha estat sobre mobilitat intel·ligent i 
polígons industrial on van sortir moltes idees. En aquest darrer brunch solament van 
participar dos investigadors UAB. Valorar molt positivament aquests actes ja que apart 
de sortir bones idees és un espai on surten moltes possibilitats de col·laboració 
científica. (v) Els dies 15 a 17 de novembre de 2022 el PRUAB va participar en el Smart 
City Expo World Congress on es va treure 340 contactes que s’estan analitzant per 
veure la possibilitat de fer col·laboracions científiques. (vi) Comenta que s’ha tornat a 
obrir la Sala de Revistes de la primera planta de la Biblioteca de Medicina de Bellaterra. 
Les tres cabines, per grups reduïts, complementen les sales de treball en grup de la 
planta baixa. (vii) El 18 de novembre de 2022 es va celebrar la jornada Ciència i 
emprenedoria en femení per donar visibilitat als referents femenins en innovació i 
emprenedoria del Campus, identificar les seves necessitats, crear xarxa, i dona a 
conèixer els recursos específics per a dones per a poder innovar i/o emprendre. (viii) 
Informa que la setmana passada la vicerectora va assistir a un curs d’emprenedoria a 
‘Harvard’ Boston. (ix) El 27 d’octubre de 2022 es va celebrar la Nit del Consell Social on 
es va distingir al Dr. Salvador Ventura, investigador de l’IBB, amb el Premi 
Transferència, per la seva trajectòria en el camp de la bioquímica i biologia molecular. 
  
La presidenta obre un primer torn de paraules, en què els membres de la Comissió 
debaten sobre diferents aspectes de les convocatòries d’ajuts a la recerca, com 
aclariments de dubtes tècnics de gestió de les mateixes. Es debat sobre l’impacte 
negatiu que pot tenir en l’activitat de recerca com a conseqüència de la modificació del 
model de dedicació acadèmica. En aquest sentit es posa l’exemple el rendiment baix en 
l’obtenció d’ajuts dels Plans Nacionals. La presidenta comenta que la modificació del 
model ve motivat per la necessitat d’augmentar ràpidament la plantilla de professorat 
permanent. Tot i que no es disposa d’una anàlisi de l’impacte a curt termini de la 
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modificació del model sobre la recerca, el que sí es té clar quin seria l’impacte negatiu 
de no escometre la reforma. Quant als rendiments dels Plans Nacionals és el 60% d’èxit, 
a l’igual que les universitats que tenen més rendiments (la millor obté un 62% d’èxit). El 
problema està en que solament el 30% de personal docent permanent demana ajuts i, 
per tant, el repte consisteix en aconseguir que aquest percentatge pugi. Hi ha una 
intervenció respecte al professorat associat a l’Escola d’Enginyeria en el sentit d’intentar 
estabilitzar professorat a través de convocatòries d’ajuts.  
 
La presidenta obre un segon torn de paraules, en què els membres de la Comissió 
debaten sobre la situació a la facultat de Veterinària on hi ha un elevat percentatge 
d’investigadors que demanen projectes (80%) i que en 5 anys s’aniran jubilant. Es 
demana repensar el model de plantilles ja que no es té en compte la recerca. La 
presidenta comenta que per dimensionar el model de plantilles s’ha de tenir en compte 
tant la recerca com la docència, que l’any passat i aquest ha hagut un increment de 
provisió de places de professorat i que aquest augment beneficiarà a molts 
departaments. Es pregunta perquè en el Programa de ‘Consolidación Investigadora’ no 
s’han deixat presentar a investigadors amb certificat I3 que no fossin Ramon y Cajal. La 
presidenta comenta que la restricció venia donada per les bases de la convocatòria ja 
que si no eren Ramon y Cajal, llavors el cost financer de la plaça excepte el primer any 
correspondria a la UAB.   
 
 
3. Informar favorablement, si s’escau, la política d’accés obert i d’accés de bases de 
recerca de la UAB.  
 
La presidenta dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, de Transferència i Innovació 
qui informa que el 25 d’abril de 2012 la UAB va aprovar la Política Institucional d’Accés 
Obert de la Universitat Autònoma de Barcelona i que, des de llavors, s’ha avançat molt 
en el compromís cap a l’accés obert, s’ha publicat una nova Llei de la ciència i s’ha 
implementat l’Entorn per a la Gestió de la Recerca i la Transferència (EGRETA), factors 
tots ells que comporten canvis importants en la política d’accés obert d’aquesta 
Universitat. Ara presenta als membres de la comissió un nou document de “Política 
Institucional d’Accés Obert de la Universitat Autònoma de Barcelona” (Annex núm. 1) 
pel seu informe favorable.  
  
També informa que l’11 de març del 2020 la UAB va aprovar la Política institucional 
d’accés obert per a les dades de recerca de la Universitat Autònoma de Barcelona, i que 
d’ençà la seva aprovació el Consorci de Serveis Universitaris de Catalunya (CSUC) ha 
creat un repositori de dades de recerca per a totes les universitats i Centres de Recerca 
de Catalunya (CERCA), anomenat  CORA, i que cal incloure en el document de Política 
abans esmentat. Ara presenta als membres de la comissió un nou document de “Política 
Institucional d’accés obert per a les dades de recerca de la Universitat Autònoma de 
Barcelona” (Annex núm. 2) pel seu informe favorable.  
 
Informa també que la senyora Núria Balaguer Mola, sotsdirectora del Servei de 
Biblioteques es jubila i vol deixar constància de la seva feina a la UAB.  
 
Seguidament es dona la paraula a la directora del Servei de Biblioteques, la Sra. Núria 
Casaldàliga, que s’incorpora a la reunió per explicar els punts 3, 4 i 5 de l’ordre del dia 
de la sessió, i comenta els aspectes tècnics de les modificacions en els documents 
d’ambdues polítiques d’accés obert. Destaca que amb la reforma de la llei de la ciència 
es requereix que els resultats de l’activitat de recerca finançada amb fons públics que 
publiquin en revistes científiques hauran d’estar disponibles en repositoris institucionals 
de forma simultània a la data de publicació. En el nostre cas, a través de l’EGRETA. 
També comenta que, a partir d’ara, les publicacions de les tesis per compendi hauran 
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d’estar dipositades al DDD dos mesos abans de fer el dipòsit de tesi i es vetllarà per 
establir com a mèrit la publicació de la producció científica al DDD dels aspirants a les 
diferents places de promoció. 
  
La presidenta obre un torn obert de paraules on es comenta que la gestió de la tesis per 
compendis genera més treball als investigadors ja que suposa una augment de càrrega 
de feina que recau en els investigadors i es proposa valorar suport administratiu per 
portar-la a terme. Es parla de la problemàtica de tenir difosa una publicació al DDD ja 
que les revistes al passar els seus programaris antiplagi detecten que l’obra que es vol 
publicar a la revista ja consta al DDD i s’ha de justificar que no es produeix una situació 
de plagi.  
  
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent:  
  
PRIMER.- Informar favorablement la modificació de la “Política Institucional 
d’Accés Obert de la Universitat Autònoma de Barcelona” i de la “Política 
institucional d’accés obert per a les dades de recerca de la Universitat Autònoma 
de Barcelona”, en els termes dels Annexos núm. 1 i 2.    
 
SEGON.- Elevar aquests acords al Consell de Govern perquè exerceixi les seves 
funcions. 
  
TERCER.- Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.  
 
 
4. Aprovació, si s’escau, del document de llicències creative commons recomanades a 
la Universitat Autònoma de Barcelona. 
 
La presidenta dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, de Transferència i Innovació 
qui proposa aprovar les recomanacions sobre l’ús de llicències creatives commons en 
matèria de gestió de creacions intel·lectuals, d’acord amb el document elaborat per la 
comissió de treball d’Accés Obert per facilitar al personal docent i investigador de la UAB 
escollir una llicència per als documents publicats en accés obert al repositori institucional 
Dipòsit Digital de Documents de la UAB (DDD) -Annex núm. 3-. Es considera 
convenient que la recomanació d’ús d’aquestes llicències per al DDD sigui d’aplicació 
també a d’altres plataformes de la UAB, com el campus virtual, i extensiva per a tot tipus 
de documents, tant de recerca com de docència, amb l’objectiu de protegir millor els 
drets de propietat intel·lectual dels recurs creats pel personal d’aquesta Universitat. 
 
S’obre un torn de paraules on es demana la diferència entre la llicència creativa 
commons recomanada per difondre recursos docents (cc-by-nc-sa; o sigui, limitar a 
tercers que esmentin el nom de l’autor, que no facin ús comercial dels continguts i que 
explotin l’obra en els mateix termes que han obtingut els continguts) i per publicacions 
científiques (cc-by; o sigui, limitar únicament a tercers que esmentin el nom de l’autor).  
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent:  
 
PRIMER.- Aprovar el document de Llicències Creative Commons Recomanades a 
la Universitat Autònoma de Barcelona en els termes de l’annex núm. 3. 
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SEGON.- Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
5. Informe favorable, si s’escau, del reglament d’ús i accés a la biblioteca digital de la 
UAB.  
 
La presidenta dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, de Transferència i Innovació 
presenta, pel seu informe favorable, el  Reglament d’ús i accés a la Biblioteca Digital de 
la UAB. Comenta que la UAB subscriu llibres, revistes i bases de dades en format digital 
que conformen la biblioteca digital de la UAB, en base a unes llicències d’ús; i que la 
universitat ha de garantir que s’actua d’acord amb aquestes llicències. Informa que s’han 
produït millores en la seguretat del sistema d’identificació d’usuaris i en l’establiment d’IP 
dinàmiques per als ordinadors que comporten la necessitat d’establir les tipologies 
d’usuari que poden accedir a la biblioteca digital i com s’autoritza aquest accés. 
Comenta una problemàtica d’entitats de recerca ubicades al campus que accedien a 
continguts de la biblioteca digital. En aquest sentit, remarca la importància de no utilitzar 
la figura de l’IVU per possibilitat a personal d’altres institucions alienes a la universitat 
per accedir a continguts destinats a la comunitat UAB.   
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent: 
 
PRIMER.- Informar favorablement l’aprovació del Reglament d’ús i accés a la 
Biblioteca Digital de la UAB, en els termes de l’annex núm. 4.   
 
SEGON.- Elevar aquests acords al Consell de Govern perquè exerceixi les seves 
funcions. 
  
TERCER.- Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
6. Aprovació, si s’escau, dels criteris de priorització de ajuts predoctorals FI2023. 
 
La presidenta informa que atesa la proximitat de la publicació de la propera convocatòria 
d’ajuts Joan Oró destinats a universitats, centres de recerca i fundacions hospitalàries 
per contractar personal investigador predoctoral en formació per a l’any (FI 2023) es 
requereix aprovar els criteris de priorització.  En aquest sentit comenta que, 
habitualment, les bases reguladores de la convocatòria estableixen que l’AGAUR ha de 
validar el procediment de priorització de les institucions  (Annex núm. 5). Comenta que 
finalment no es va fer sessió extraordinària de la Comissió perquè no va donar temps. 
Es va considerar que la subcomissió ja havia treballat els criteris i que els mateixos 
seran susceptibles de ser modificats en propers edicions si veiem a la pràctica que no 
han funcionat com s’espera. Es farà una valoració del seu rendiment. Els criteris que es 
sotmeten a aprovació parteixen de tres premisses: primar als bons estudiants; els 
Investigadors Principals joves (per joves s’enten aquells investigadors que s’hagin 
incorporat recentment); i, la internacionalització. La puntuació dels criteris s’estructura 
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en donar un pes del 40% l’expedient acadèmic de l’estudiant (la fórmula matemàtica per 
la seva ponderació també s’ha modificat); un 30% pel director de tesi; i un 30% la Política 
científica. 
    
S’obre un torn obert de paraules on es discuteix l’eficàcia de la fórmula matemàtica que 
s’aplica per ponderar l’expedient acadèmic dels aspirants. Hi ha posicions trobades ja 
que hi ha membres que considera que amb aquesta fórmula es castiga als estudiants 
de les carreres de ciències exactes en benefici de carreres de ciències socials i 
humanitats. Per contra, hi ha postures que defensen que amb aquesta fórmula 
discrimina entre alumnes dels propis estudis, però no d’altres. També es valora la 
puntuació del director de tesi quan hi a una co-direcció de més de 2 persones. Es 
planteja la possibilitat de deslligar els criteris de priorització de l’edat dels candidats.  
  
Per 15 vots a favor i 1 abstenció (doctor Juan Jesús Donaire Benito) la Comissió 
de Recerca, Transferència i Innovació acorda el següent: 
 
PRIMER.- Aprovar els criteris de priorització aplicables als ajuts Joan Oró  per a 
la contractació de personal investigador predoctoral en formació (FI2023) d’acord 
amb els termes de l’Annex núm. 5.  
 
SEGON.- Encarregar la vicerectora de Recerca l'execució i el seguiment d’aquests 
acords.  
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
7. Informar favorablement la creació d’una nova estructura de recerca ‘Centre de recerca 
en Arts Escèniques’ (CRAE). 
 
La presidenta informa sobre la sol·licitud de creació d’un centre d’estudis i de recerca 
amb la denominació ‘Centre de Recerca en Arts Escèniques (CRAE)’ presentada pel 
doctor Francesc Foguet Boreu qui compareix a la sessió i explica el projecte (gènesi, 
objectius, investigadors i pressupost).  Aquesta proposta va acompanyada d’una 
memòria que conté les finalitats, les línies d’investigació principals, la proposta 
d’activitats, la relació de les persones que en formaran part i un pla econòmic (Annex 
núm. 6) i la proposta de reglament de funcionament (Annex núm. 7). Junt amb la 
sol·licitud consten a l’expedient administratiu la sol·licitud signada pels investigadors i 
investigadores interessats a participar-hi, amb el vistiplau del seus directors o directores 
de departament. La presidenta destaca la gran interdepartamentalitat d’aquesta 
proposta i que disposa del suport administratiu del departament de Filologia Catalana i 
del de Filosofia que han recolzat la proposta de creació del CER.  
  
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent: 
 
PRIMER.- Informar favorablement la creació del centre d’estudis i de recerca amb 
la denominació ‘Centre de Recerca en Arts Escèniques (CRAE)’ en els termes de 
la memòria acompanyada com Annex núm. 1 del reglament de funcionament, 
acompanyat com Annex núm. 7. 
 
SEGON.- Elevar aquests acords al Consell de Govern perquè exerceixi les seves 
funcions. 
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TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
8. Informar favorablement, si s’escau, d’adscripcions i desadscripcions d’investigdors/es 
a instituts i/o centres de recerca.  
 
La presidenta informa sobre la proposta de modificació d’adscripció d’activitat 
investigadora de personal acadèmic a CERS/Instituts d’acord l’Annex núm. 8 i la  
modificació d’adscripció d’activitat investigadora de personal acadèmic a institucions 
amb personalitat jurídica pròpia d’acord l’Annex núm. 9.    
  
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent: 
 
PRIMER.- 1. Informar favorablement l’adscripció de l’activitat de recerca dels 
investigadors als instituts i centres d’estudis i de recerca en els termes de l’Annex 
núm. 8.  
 
2. Elevar aquest acord a la vicerectora de Recerca perquè exerceixi les seves 
competències. 
  
3. Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
SEGON.- 1. Aprovar l’adscripció de l’activitat de recerca dels investigadors a 
entitats amb personalitat jurídica pròpia que s’identifiquen a l’Annex núm. 9.  
 
2. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
  
3. Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.  
 
 
9. Informar favorablement, si s’escau, de sol·licituds de reconeixement d’activitats de 
recerca.  
 
La presidenta dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
informa de les sol·licituds de reconeixement d’activitats de recerca, relacionades a 
l’Annex núm. 10 i de l’acord pres per la comissió ad-hoc en relació a les sol·licituds 
presentades  el qual s’eleva, en qualitat de proposta d’informe (Annex núm. 11).    
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent: 
 
PRIMER.- Informar sobre el reconeixement de recerca a les següents persones, 
en els termes establerts als articles 5 i 6 de la normativa de la UAB sobre 
reconeixement d’activitats de recerca a l’empara de l’article 21.1 de la Llei 24/2015, 
de 24 de juliol, de patents, en el següent sentit:    
 

- Selina Delgado Raack Informe positiu 
- Elena Fernandez García Informe negatiu 

 
SEGON.- Elevar aquests acords al rector perquè exerceixi les seves funcions.  
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TERCER.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.    
   
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
10. Aprovació, si s’escau, de la resolució de la convocatòria d’ajuts mobilitat ECIU. 
 
presidenta El vicegerent de recerca informa la publicació de la convocatòria ECIU 
Researches Mobility Fund (Annex núm. 12) i que d’acord amb les bases de l’esmentada 
convocatòria, correspon a la UAB atorgar les subvencions corresponents a sol·licitants 
adscrits a aquesta universitat. 
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent: 
  
PRIMER.- Aprovar la proposta de resolució de la convocatòria ECIU Researches 
Mobility Fund, d’acord amb el Annex núm. 13.  
 
SEGON.- Encarregar la vicerectora de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
11. Aprovació, si s’escau, de la supressió d’estructures de recerca (LPS Servei d’Anàlisi 
de Fragilitat Cromosòmica). 
 
Vista la proposta de la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria per la 
supressió del LPS  Servei d’Anàlisi de Fragilitat Cromosòmica (Annex núm. 14). 
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda el 
següent: 
  
PRIMER.- Aprovar la supressió del LPS Servei d’Anàlisi de Fragilitat 
Cromosòmica. 
 
SEGON.- Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
12. Presentació d’informes d’ajuts Proof of Concept. 
 
La presidenta donar la benvinguda a la doctora Esther Vázquez, professora del 
departament de Genètica i de Microbiologia, qui s’incorpora a la reunió per explicar el  
projecte Nanswine. A biommimentic naocavcine against african swine fever virus. Volen 
desenvolupar vacunes no estructurades de liberació sostinguda. Nova tecnologia a 
desenvolupar amb l’IRTA, a través del seu programa  CRESA. Es pretén combatre la 
pesta porcina africana, principal pandèmia porcina a nivell mundial. 

Comentat [RMSP1]: Revisar nombre 
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La presidenta dona la benvinguda al doctor Antonio Villaverde Corrales, CU del 
departament de Genètica i de Microbiologia, que s’incorpora a la reunió per explicar el 
projecte Nautilus. Explica que és un projecte molt relacionat amb el projecte Nanswine. 
Es pretén generar grans de secreció que alliberen nanopartícules funcionals. 
Actualment és una recerca que ja està validada 
 pel tractament del càncer en persones i ara s’està intentant validar per aplicar-les com 
vacunes als porcs per erradicar microbis resistents.  
 
La vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria valora molt positivament el 
programa Proof of Concept ja que es veu la seva utilitat tot i els pocs recursos dels que 
es disposa als vicerectorats de recerca i de transferència per fer política científica. 
 
 
13. Assumptes de tràmit. 
 
No n’hi ha cap. 
 
 
14. Torn obert de paraules. 
 
No n’hi ha cap. 
 
 
A les 12:30 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta 
acta. 
 
 
El secretari 
 
 

  
Vist i plau 
La presidenta 

 


